
  

 

 

 
Protokoll  

Styremøte tirsdag 31.3.20 kl. 1830 
Møterom - Skype 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Ann-Karin Linnerud x   

Nestleder: Simen Sæterdal x   

Sekretær Kaisa Froyn X   

Styremedlem Oliver Dimovski x   

Styremedlem Ingrid Haukvik-Jensen x   

Styremedlem Leila Sarikhani x   

Styremedlem Ivar Haukvik x   

Regnskapsansvarlig Kristin Haarseth x   

Varamedlem Einar Haarseth  x  

 

 
H 22/2020 Protokoll fra forrige møte 10.03.20 v/Ann-Karin 
Godkjent  

 
H 23/2020 Økonomi  
 
Ok- ikke noe spesielt 
 
H 24/2020 Anlegg - Status Korona  

 Ny forskrift på dette med bruk av banen, sendt ut info på dette (hjemmesiden 
og facebook) 

 Åpner opp for barn, det kommer nye retningslinjer på dette 
 

 

H 25/2020 A-laget 
Kommet inn ett nytt forslag til styre. Morten fortsetter ett år til, med noen nye medlemmer i 
styret. HS gir sin tilslutning til dette. 

 
H 26/2020 USBL avtalen 

 De har en avtale med B/U fotballen. 1/3 av avtalen har gått til A-laget, 
dette har det alltid vært en praksis på. Spørsmålet er hva skal man gjøre 
videre med dette? Avtalen er inngått av Asbjørn og Øyvind for flere år 
siden. Oliver/ Simen skriver en tekst for å opprettholde denne ordningen 
videre. Dette har vært fordelt til 1/3 til barn, 1/3 til ungdom, 1/3 til elite 
fra 2013. 

 



  

H 27/2020 Driftstilskudd til barne- og ungdomsfotballen 
Fotballen skal i sin helhet ta ansvar for driftstilskuddet de har fått tildelt, de håndterer dette 
internt. Håndballen får også hele driftstilskuddet, som de håndterer internt. (Se avtalen som ble 
laget med håndballen i fjor.) 

AV-Løsningen på det ene rommet i klubbhuset, det ble en økning på 30 % 
grunnet valuta økningen. Skal vi sjekke ut andre løsninger, gå for andre løsninger som 
undervisningsbygg  har? Vi går for løsningen vi ble presentert neste gang. 

 
H 28/2020 Eventuelt 

Permittering av A-laget sin trener. Oppfordret til å søke NAV. 
 

   
 

 

 


